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پیگیری ایشان برای رفع مشکلات ورزش 
باعث دلگرمی مان می شد

سنگ سفیدی: دکتر رئیسی محبوبیت 
زیادی بین ورزشکاران داشت

محمدرضـــا سنگ ســـفیدی، بازیکـــن باتجربـــه تیـــم 
ملی فوتســـال در خصوص شـــهادت آیـــت الله ابراهیم 
رئیسی به »ایران ورزشـــی« می گوید: »مردم کشورمان 
دائمـــاً پیگیـــر بودنـــد و بـــرای ســـامتی ایشـــان دعـــا 
کردنـــد، این نشـــان دهنده محبوبیت ایشـــان در بین 
مـــردم بود. عـــاوه بر ایـــن رئیس جمهـــور محبوبیت 
خاصـــی در بین ورزشـــکاران و جامعه ورزش داشـــتند 
و ورزشـــکاران ایشـــان را دوســـت داشـــتند و از ایشان 

روحیـــه می گرفتند.«
او می افزایـــد: »یکـــی از مهم تریـــن موضوعـــات در 
خصوص دکتر رئیســـی این بود که ایشـــان شـــبانه روز 
بـــرای رفع مشـــکات مـــردم تـــاش می کردنـــد و این 
موضـــوع باعـــث می شـــود تـــا فقـــدان رئیس جمهور 
کشـــورمان بیـــش از پیش احســـاس شـــود. ایشـــان 
بـــدون وقفه در حال تـــاش و کار بودند و این موضوع 
بـــرای مـــردم کشـــورمان بســـیار ارزشـــمند و مقدس 
بود. ســـعادت بزرگی اســـت کـــه خادم امـــام رضا)ع( 
در روزی کـــه مصـــادف بـــا تولد امـــام رئوف اســـت، به 

شـــهادت رسید.«
ایـــن ملی پـــوش فوتســـال بیـــان می کنـــد: »مـــن بـــه 
شـــخصه دیداری با ایشـــان نداشـــتم امـــا خصوصیات 
دکتـــر رئیســـی باعث شـــد تـــا بـــه ایشـــان عاقه مند 
شـــوم. ایشان بســـیار پیگیر مشـــکات ورزش بودند و 
تـــاش می کردنـــد تا ورزشـــکاران بـــدون دغدغه برای 
شـــادی دل مردم تاش کنند. شـــاد کـــردن دل مردم 
مهم تریـــن موضـــوع برای دکتر رئیســـی بود و ایشـــان 
اعتقاد داشتند که ورزشـــکاران تا حد زیادی می توانند 
باعث شـــور و نشـــاط بیشـــتر در جامعه شـــوند. دکتر 
رئیسی همیشه در فکر ورزشکاران بودند و ورزشکاران 

را دوســـت داشتند.«
سنگ ســـفیدی با اشـــاره به این موضوع که مردم 
کشـــور ما رئیس جمهور دلســـوز خود را از دســـت 
دادند، می گوید: »شـــهادت ایشـــان ضایعه بسیار 
بزرگی برای کشـــورمان است. ایشـــان از زمانی که 
رئیس جمهـــور شـــدند چندین بار با ورزشـــکاران 
دیـــدار داشـــتند و ایـــن نشـــان از عاقـــه و توجه 
ایشـــان بـــه ورزش بود. دکتر رئیســـی مســـابقات 
ورزشـــی را پیگیـــری می کردنـــد و در زمانـــی که ما 
قهرمـــان جـــام ملت هـــا شـــدیم، ایشـــان اولین 
فردی بود که به ما تبریـــک گفتند. جامعه ورزش 
از ایـــن اتفاق دردناک و ضایعه جانســـوز بشـــدت 

است.« متأثر 
ایـــن بازیکـــن تیم ملی فوتســـال صحبت هـــای خود را 
این گونـــه ادامه می دهـــد: »پیگیری ایشـــان برای رفع 
مشـــکات ورزش باعث دلگرمی مان می شد. با وقوع 
این ســـانحه دلخراش جامعه ورزش در غم از دســـت 
دادن رئیس جمهور مردمی ســـوگوار شده است. قطعاً 
زحماتی که ایشـــان برای مردم کشـــورمان کشیده اند، 
فراموش نخواهد شـــد و مردم کشـــورمان یاد ایشان را 

زنده نگـــه می دارند.«

طباطبایی: امیرعبداللهیان قدم های 
خوبی در دیپلماسی ورزشی برداشت

سیدحسن طباطبایی رئیس فدراسیون کاراته ارتباط 
آیـــت الله رئیســـی بـــا جامعـــه ورزش را بســـیار نزدیک 
دانســـت. او معتقـــد اســـت، رئیس جمهـــور فقید چه 
در انتخـــاب مدیـــران ورزشـــی و چه در زمینـــه نگاه به 
قهرمانـــان و پیشکســـوتان گام هـــای مهمی برداشـــته 

 . ست ا
طباطبایی درباره اقدامات تأثیرگذار آیت الله رئیســـی 
در ورزش گفت: »شـــهادت آیت الله رئیســـی را به همه 
مـــردم عزیـــز علی الخصوص به ورزشـــکاران تســـلیت 
می گویم. ایشـــان در دوره ریاست شـــان ارتباط خیلی 
نزدیـــک و خوبی را بـــا جامعـــه ورزش برقـــرار کردند. 
همچنین قدم های مهمی برداشـــتند؛ چه در انتخاب 
مدیـــران کـــه از جنـــس ورزش بودند و چـــه در زمینه 
نـــگاه به مدال آوران و پیشکســـوتان عرصـــه ورزش که 
در فاصله چندماه، دو بار مراســـم تجلیل از قهرمانان 
را برگزار کـــرده و توانســـتیم ارتباط نزدیکی با ایشـــان 

باشیم.«  داشته 
رئیـــس فدراســـیون کاراتـــه همچنیـــن فعالیت هـــای 
دیپلماســـی  در  را  شـــهید  وزیـــر  امیرعبداللهیـــان 
شـــهادت  »از  دانســـت:  تأثیرگـــذار  بســـیار  ورزش 
امیرعبداللهیـــان کـــه انصافـــاً در دیپلماســـی ورزش 
قدم هـــای خیلـــی خوبـــی برداشـــتند، بســـیار متأثـــر 
شـــدیم. ایـــن مصیبت بـــزرگ را بـــه همه مـــردم عزیز 
و ورزشـــکاران مجدداً تســـلیت می گویـــم. عاقبت کار 
آدمی مرگ است اما شـــهادت در راه خدمت به مردم، 
هنـــر مـــردان خداســـت. ان شـــاءالله که ایـــن عزیزان 
 بـــا شـــهدای صـــدر اســـام و شـــهدای کربا محشـــور 

باشند.«

مصاحبه

پرافتخارترین  حـــدادی  احســـان 
دوومیدانی کار و کاندیدای ریاست 
این رشـــته، شهادت  فدراســـیون 
تلخ تریـــن  را  جمهـــور  رئیـــس 
اتفـــاق می داند: »من بـــه خانواده 
آیـــت الله رئیســـی و همراهانـــش 
خبـــر  ایـــن  می گویـــم.  تســـلیت 
برای مـــردم و جامعـــه ورزش خبر 
دادن  دســـت  از  بـــود.  ناگـــواری 
رئیـــس جمهور اتفاقـــی تلخ برای 
هـــر کشـــوری اســـت. چه ســـالی 
کـــه رئیـــس جمهـــور لهســـتان با 
ســـقوط هواپیمـــا از بیـــن رفت و 
همه کشورشـــان شـــوکه شـــدند، 
چه حـــالا کـــه رئیس جمهـــور ما 
شـــهید  هلی کوپتـــر  ســـانحه  در 
شـــد. شـــهادت رئیس جمهور ما 

نیســـت.« ســـانحه  آخرین 
بـــه نظـــر او صحبت هـــای رئیس 
از  تجلیـــل  مراســـم  در  جمهـــور 
امیـــدواری  و  روحیـــه  قهرمانـــان 
»در  بـــود:  ایـــران  ورزش  بـــرای 
مراســـم تجلیل از قهرمانان، برای 
اولین بار من ایشـــان را از نزدیک 
رئیســـی  صحبت هـــای  دیـــدم. 
مایه امیدواری بـــرای ورزش ایران 
بـــود. مـــن خیلـــی دقت کـــردم. 
او تأکیـــد داشـــت کـــه ورزش تنها 
بـــرای شـــهرهای بـــزرگ نیســـت، 
روستاها و شـــهرهای کوچک هم 
زیرســـاخت های  و  تجهیزات  باید 
ورزشی داشـــته باشند. من خیلی 
فکـــر کـــردم و از صحبت هـــای او 
بازدیدهایم  در  کـــردم.  اســـتفاده 

دیـــدم  مختلـــف  شـــهرهای  از 
شـــهرهای  در  قـــوی  زیرســـاخت 
کوچک و روســـتاها نداریم. آقای 
رئیســـی بـــه ورزش اشـــراف کامل 
داشـــت. مـــن دوســـت دارم اگـــر 
رئیس فدراســـیون شـــدم شهرها 
زیرســـاخت ها  بـــه  را  روســـتاها  و 
تجهیـــز کنـــم، حیـــف کـــه رئیس 

جمهـــور را از دســـت دادیـــم.«
رئیســـی  اســـت  معتقد  حـــدادی 
مشـــاوران خوبی در حـــوزه ورزش 
داشـــت: »همه افراد لزومـــاً نباید 
همـــه چیـــز را بدانند، کســـی که 
همـــه چیـــز را بدانـــد، نمی توانـــد 
موفق باشـــد.او مشـــاوران خوبی 
داشـــت و خـــوب هـــم مشـــورت 
می گرفـــت. او در یک ســـال قبل 
دو بـــار از قهرمانـــان تجلیـــل کرد 
کـــه نشـــان می دهد نـــگاه ویژه ای 
به ورزش داشـــته اســـت. ساخت 
اســـتادیومی کـــه قولـــش را داده 
بـــود نشـــان از دقـــت ایشـــان به 

داشـــت.« ورزش 
پرتابگـــر ســـابق دیســـک دربـــاره 
اولیـــن  در  صحبتـــش  آخریـــن 
و آخریـــن دیـــدارش بـــا رئیســـی 
مراســـم  در  »مـــن  می گویـــد: 
تجلیـــل اولیـــن و اخرین بـــار او را 
دیـــدم، وقتـــی روی ســـکو رفتم، 
به او گفتـــم در دوومیدانی 144 بار 
می توان پرچـــم ایران را بـــالا برد. 
وزیـــر ورزش هم به ایشـــان گفت 
من کاندیدای ریاســـت فدراسیون 
هســـتم. من از او خواســـتم فقط 
حمایت کند تا رشـــته ای که کسی 
بـــه مســـئولان معرفی  نتوانســـت 
کنـــد را معرفی کنـــم. او هم گفت 

حمایـــت می کنـــم.«

 احسان حدادی: رئیســـــــــی 
نگاه ویژه ای به ورزش داشت

هروی: آیت الله رئیسی مثل شهید رجایی خدمتگزار بود  حسینی: رئیس جمهور به ورزش نگاه ویژه داشت
 شـــهرام هروی، ســـرمربی تیـــم ملی 
کاراته، آیت الله رئیســـی فقیـــد را مثل 
شـــهید رجایـــی مظلـــوم و خدمتگزار 

. نست ا د
او همچنین معتقد اســـت ویژگی بارز 
رئیس جمهـــور شـــهید دغدغه مندی 
نســـبت به ورزش بـــوده و تاش های 
او را عامـــل خـــروج ورزش ایـــران از 

رکورد دانســـت.
هـــروی ویژگـــی بـــارز رئیس جمهـــور 
مـــردم   بـــه  را خدمتگـــزاری  شـــهید 
یعـــه  ضا ق  تفـــا ا یـــن  ا «  : نســـت ا د
اســـفباری بـــود. ایشـــان ویژگی هـــای 
بارزی داشـــتند کـــه خدمتگـــزاری به 
مـــردم اصلی ترین آن بود، متأســـفانه 
درهمیـــن راه هـــم شـــهید شـــدند.«

یکـــی از مهم ترین ویژگی های ایشـــان 
در رابطه بـــا ورزش اهمیت به دغدغه 
ورزشـــکاران بود. در ایـــن مدت فقط 
2 بـــار ایشـــان را دیـــدم اما هـــر بار که 
رودررو از مشـــکات و دغدغه هایمان 
گفتیم، سریعاً دســـتور پیگیری دادند 
و تاش شـــان را بـــرای حـــل مســـأله 
می کردنـــد. ایشـــان مثـــل یـــک کـــوه 
بودنـــد و پشـــتیبان مان را از دســـت 

دادیم.«
هروی معتقد اســـت آیت الله رئیســـی 
فقیـــد مثـــل شـــهید رجایـــی مظلوم 
بـــوده اســـت: »شـــهید رئیســـی مثل 
شـــهید رجایی هـــم مظلـــوم بودند و 
هم پرکار و در همین مســـیر هم جان 
خود را از دســـت دادند، این شـــهادت 
برای خودشـــان جای تبریـــک دارد اما 

مـــا ماندیم و فراق ایشـــان.«
ســـرمربی پرافتخـــار تیم ملـــی کاراته 
تاش هـــای رئیســـی را دلیـــل خروج 
دانســـت:  رکـــورد  از  ایـــران  ورزش 

»اتفاقـــات عجیبـــی بـــرای ورزش مـــا 
بعـــد از کرونا افتـــاد و بافاصله بعد از 
این اپیدمی بازی های آســـیایی برگزار 
شـــد. اما با تاش ایشـــان و تیم شـــان 
بـــود کـــه ورزش از رکـــورد درآمـــد و 
می بینیم که ورزشـــکاران بـــه رغم این 
شـــرایط ســـخت ســـهمیه های خوبی 
بـــرای المپیـــک گرفتنـــد و مطمئـــن 
هســـتم که بـــا تـــاش دولت شـــهید 
رئیســـی، ورزش ایـــران در المپیـــک 
پاریـــس نتایـــج بهتـــری نســـبت بـــه 

المپیـــک توکیـــو می گیـــرد.«

روح الله حسینی رئیس فدراسیون 
بوکـــس کـــه بـــه گفته خـــودش در 
تمامی لحظات پیگیر اخبار مرتبط 
بـــا ســـقوط بالگـــرد حامـــل رئیس 
جمهـــور بـــوده اســـت، بـــاور ایـــن 

ضایعـــه تلـــخ را ســـخت می داند.
او همچنیـــن معتقـــد اســـت نـــگاه 
رئیس جمهـــور شـــهید بـــه ورزش 
همیشـــه ویژه بـــوده کـــه خدمات 
ایشـــان به خودی خود گویای همه 

چیز اســـت.
حســـینی کنار آمدن بـــا این ضایعه 

را برای همه سخت می داند:»واقعاً 
کنـــار آمـــدن با ایـــن حادثه بســـیار 
ســـخت اســـت. از همان لحظه ای 
کـــه خبـــر فـــرود ســـخت بالگـــرد 
دیـــروز  صبـــح  تـــا  شـــد  مخابـــره 
)دوشـــنبه( بـــا نگرانی و اســـترس 
پیگیـــر اخبار بـــودم  و بایـــد به نوبه  
رئیس جمهـــور  شـــهادت  خـــودم 
تســـلیت  را  کشـــورمان  مردمـــی 
بگویم. بـــاور این اتفـــاق برای همه 
ســـخت اســـت اما بایـــد بگویم که 
شـــهادت هنـــر مردان  خداســـت.«

رئیس فدراســـیون بوکـــس درباره 
آخریـــن صحبت هایش با  شـــهید 
از  تجلیـــل  مراســـم  در  رئیســـی 
مراســـم  »در  گفـــت:  قهرمانـــان 
تجلیـــل از قهرمانـــان کـــه چند روز 
قبل برگزار شـــد، همانطـــور که در 
فیلم هـــا  و تصاویـــر پیداســـت برای 
دقایقـــی بـــا ایشـــان در خصـــوص 
شـــرایط و پیشرفت بوکس صحبت 
کـــردم  و رئیس جمهـــور بـــه گرمی 
شـــنونده صحبت هـــای ما بـــود.«

ســـت  ا معتقـــد  همچنیـــن  و  ا
یـــن  ا در  شـــهید  رئیس جمهـــور 
ســـال ها خدمـــات ارزشـــمندی به 
ورزش داشـــته است: »فکر می کنم 
برای همه مشـــخص اســـت ایشان 
3 ســـال چـــه خدمـــات  ایـــن  در 
ارزشـــمندی بـــه ورزش ارائـــه کـــرد 
و نـــگاه ویـــژه ای داشـــت. برگزاری 
دو دوره متوالـــی مراســـم تجلیـــل، 
بـــه ورزش و دســـتور  نـــگاه ویـــژه 
ساخت ورزشـــگاه جدید در تهران، 
همگـــی خبـــر از عاقـــه و توجـــه 
رئیس جمهـــور شـــهید بـــه ورزش 

داشـــت.«

مسئولان باید با قدرت امور کشور را پیش ببرند

ماجدی: آقای رئیسی بر توسعه ورزش تأکید داشتند
شهید رئیسی مرد خدمت به مردم بود

فنونی زاده: رئیس جمهور شیفته کار در ورزش بود
میرشاد ماجدی، رئیس هیأت فوتبال استان 
تهران درباره شهادت سید ابراهیم رئیسی و 
همراهانش در سانحه سقوط هلی کوپتر گفت: 
»از لحظات اولیه که خبر سانحه هلی کوپتر به 
گوشم رسید، دلهره عجیبی داشتم و نگران 
بودم. در آن لحظات دست به دعا برداشتیم 
خ ندهد و خبر  تا اتفاق ناگواری برای کشور ر
سامتی آقای رئیسی و تیم همراهش را بشنویم 
اما صبح دیروز اعام شد که ایشان به همراه 

دیگر مسئولان کشور به درجه رفیع شهادت 
نائل آمده اند. شهادت ایشان خبر بسیار تلخی 
است که موجب تأسف و تاثر جامعه ورزش شده 
است.« ماجدی درباره اینکه اغلب ورزشکاران 
از دکتر ابراهیم رئیسی به خاطر حمایت از 
ورزش به نیکی یاد می کنند، این جمات را به 
زبان آورد: »ایشان حامی ورزش بودند و همیشه 
دوست داشتند ورزش باعث شور و نشاط در 
جامعه شود. آقای رئیسی همواره تأکید داشتند 

که ورزش باید توسعه یابد. خصوصی سازی در 
دوران ایشان اتفاق افتاد و حتی ایشان دستور 
دادند یک ورزشگاه بزرگ در تهران احداث 
شود که امیدوارم بعد از شهادت آقای رئیسی 
این پروژه ها با جدیت دنبال شود و مسئولان 
اجازه ندهد، این برنامه ها روی زمین بماند.«   
سید میرشاد ماجدی، رئیس هیأت فوتبال 
استان تهران با اشاره به بیانات حضرت آیت الله 
خامنه ای در خصوص مسائل کشور گفت: 
»همان طور که آقا فرمودند مسئولان در کشور 
باید بعد از شهادت رئیس جمهور با قدرت 
بیشتری به کار و فعالیت ادامه دهند. قطعاً همان 
طور که آقا امر کردند، کارها روی زمین نخواهد 
ماند و اخالی در امور کشور ایجاد نخواهد شد. 
همه مسئولان باید دست به دست هم بدهند 
تا از این آزمون به سامت عبور کنیم و اجازه 
ندهیم مشکلی برای کشورمان به وجود آید.« 
میرشاد ماجدی در پایان صحبت های خود این 
جمات را به زبان آورد: »جا دارد شهادت آقای 
رئیسی، آقای امیرعبداللهیان، آقای رحمتی و 
حجت الاسام آل هاشم را بار دیگر به مردم ایران 

و همه مسئولان تسلیت عرض نمایم.«

 مرتضـــی فنونـــی زاده بازیکـــن اســـبق 
پرســـپولیس و تیـــم ملـــی در خصوص 
اتفاق تلـــخ رخ داده و شـــهادت رئیس 
جمهـــور کشـــورمان و همراهانشـــان به 
ایران ورزشـــی گفـــت: آقای رئیســـی به 
معنای واقعی فردی بســـیار زحمتکشی 
بودنـــد که تمـــام زندگی شـــان را صرف 
خدمت بـــه مردم ســـاخته بودنـــد. به 
همین دلیل شـــاید شهید خدمت یکی 
از بهتریـــن القابی بود که می شـــد برای 
این شـــهید والامقام پیدا کـــرد و آن را در 
مورد رئیس جمهـــور ایران بـــه کار برد. 
همیـــن جـــا لازم می دانـــم مـــن هم به 
ســـهم خودم شـــهادت رئیس جمهورو 

همراهانش را تســـلیت عـــرض کنم.
ادامـــه  در  پرســـپولیس  پیشکســـوت 
افـــزود: جامعـــه ورزش و فوتبال کشـــور 
هـــم از شـــهادت آقای رئیســـی و هیأت 
همراهـــش بشـــدت ناراحـــت و متأثـــر 
شـــدند و در غـــم مـــردم ایران شـــریک 
هســـتند. آقـــای رئیســـی در راســـتای 
خدمت بـــه دو تیم ســـرخابی پایتخت 

و عملـــی ســـاختن خصوصی ســـازی و 
واگذاری ســـهام بـــه بخـــش خصوصی  
متحمـــل  را  زیـــادی  زحمـــات  واقعـــاً 
شـــدند و بعـــد از ســـال ها وعـــده ای که 
داده شـــده بـــود و تحقق نیافتـــه بود را 
عملـــی ســـاختند تا بـــه معنـــای واقعی 
نشـــان دهند که مرد خدمت و شـــیفته 
خدمت انـــد از ایـــن رو شـــهید خدمت 
یکـــی از زیباتریـــن القابـــی اســـت کـــه 

می تـــوان در خصوص آقای رئیســـی به 
کار برد. مشـــخص کردن محل ساخت 
ورزشـــگاه بزرگ پایتخت هم یکی دیگر 
از اقداماتـــی بـــود کـــه رئیـــس جمهور 
فقیـــد ایـــران آن را انجـــام داده و نیـــت 
خودشـــان را بـــرای ســـاخت پروژه های 
بـــزرگ ورزشـــی ماننـــد کارهـــای بـــزرگ 
دیگـــری کـــه انجـــام دادنـــد بـــه خوبی 

ثابـــت کردند.

رئیـــس فدراســـیون وزنه بـــرداری بـــا 
اظهار تأســـف از ســـانحه ای کـــه برای 
رئیس جمهور محتـــرم و همراهانش 
اتفـــاق افتـــاد، از خدمـــات شایســـته 
ســـجاد  کـــرد.  یـــاد  ورزش  بـــرای  او 
گفـــت:  این بـــاره  در  وانی  انوشـــیر
»افتادگـــی دکتـــر رئیســـی مهم تریـــن 
ویژگی ایشـــان بـــود. بـــرای دیـــدار با 
رئیـــس جمهور شـــما مجبـــور نبودی 
ســـختی را تحمل کنی و بـــه راحتی در 
دســـترس بودند. این خاکـــی بودن و 

برخـــورد صمیمانه با ســـایرین ویژگی 
مهمـــی بـــود کـــه امیـــدوارم بتوانیـــم 
ســـرلوحه کار خودمان قـــرار بدهیم.« 
رئیس فدراســـیون وزنه بـــرداری ادامه 
داد: »آقـــای رئیســـی بـــه آن چـــه کـــه 
می خواســـتند، رســـیدند اما این برای 
همـــه  ما یـــک ضایعـــه بزرگ اســـت.« 
ســـجاد انوشـــیروانی بـــا بیـــان اینکـــه 
یکـــی از نـــکات مهـــم دربـــاره دکتـــر 
رئیســـی توجه به زیرســـاخت ها بود، 
گفت: »برای رئیس جمهـــور توجه به 

زیرساخت ها بســـیار مهم بود. ایشان 
بارهـــا در ســـخنرانی های خـــود تأکید 
کردنـــد کـــه باید بـــه زیرســـاخت های 
ورزش توجه شـــود. ســـاخت مســـکن 
ملی هم از کارهای مهم دوره ریاســـت 
جمهوری دکتر رئیسی بود. کار بزرگی 
کـــه باعـــث خانه دار شـــدن بســـیاری 
از مـــردم جامعـــه شـــد. بـــرای این کار 
و  بـــود  ضرب الاجـــل تعییـــن کـــرده 
اعتقـــاد داشـــت کـــه باید خیلـــی زود 

کارهـــا انجام شـــود.«

ســـجاد انوشـــیروانی همچنین درباره 
توجـــه بـــه پرداخـــت پاداش هـــا هـــم 
گفـــت: »پـــاداش قهرمانان هـــم برای 
آقـــای رئیســـی خیلی مهم بـــود. یکی 
از کارهـــای مهمی که در دوره ریاســـت 
ایشـــان انجام شـــد، همین بـــود و در 
دو ســـال اخیـــر هم بافاصلـــه پاداش 
قهرمانـــان پرداخت شـــد. مـــا رئیس 
جمهـــور خدمتگـــزار و دلســـوزی را از 
دســـت دادیـــم و ایـــن ضایعـــه بزرگی 

برای مـــا بود.«

سجاد انوشیروانی: دیدار با رئیسی آسان بود

نقل قول


